

Berlin Travel Festival ♦ 8—10 MARCH 2019



Photo: Tenerife Credit: EYECANDY Berlin

SAVE THE DATE

(Deutsch: siehe unten)

PRESS PREVIEW: BERLIN TRAVEL FESTIVAL
March 8, 2019 at 9:30 am
Arena Berlin

Join us for an exclusive Press Preview before the three-day Berlin Travel Festival kicks off. Under the motto “Travel Different,” the event invites avid independent adventurers to connect with today’s most forward-thinking explorers, brands, and travel advisors. Bernd Neff, Berlin Travel Festival cofounder and managing director, will be on hand to discuss the festival concept and highlights, including exhibitors, speakers, master classes, and screenings, as well as the return of *Shop Shift – A Trend Lab for Creative Minds*.

The Preview will include introductions from selected exhibitors such as South Tyrol and B Corp, as well as a tour of the festival’s Experience Floor and Campus areas.

www.berlintravelfestival.com

SHOP SHIFT – SURVEYING THE FUTURE OF TRAVEL

The conclusion of the press conference marks the kick-off of the 2019 Berlin Travel Festival with *Shop Shift – A Trend Lab for Creative Minds*. Shop Shift is a one-day conference and workshop offering proposals from global experts on the transformation of classic point of sales to successful point of experience models. Strategies, market forces, and trends are the starting points for examining approaches to seamless online and in-store retail experiences. Shop Shift is a must for travel professionals and industry innovators.

www.berlintravelfestival.com/trendlab

ITB BERLIN X BERLIN TRAVEL FESTIVAL

With the Berlin Travel Festival, ITB Berlin has gained an official partner event geared toward a flourishing market of young creatives. While ITB Berlin is the World's Leading Travel Trade Show, the consumer-oriented Berlin Travel Festival has a bold festival character that celebrates entrepreneurial spirit. Combined, the two complementary events offer a rich and varied program for travel enthusiasts and industry professionals.

ITB Berlin: March 6–10, 2019 at the Messe Berlin exhibition grounds.
Berlin Travel Festival: March 8–10, 2019 at Arena Berlin in Kreuzberg.

MEDIA ACCREDITATION FOR BERLIN TRAVEL FESTIVAL

To register for the Press Preview on Friday, March 8 at 9:30am or apply for accreditation to all three days of the festival, please submit your request via our [press accreditation page](#). Please see our [accreditation guidelines](#) for more details. A shuttle service to ITB Berlin will be available following the Press Preview.

ABOUT THE BERLIN TRAVEL FESTIVAL

The Berlin Travel Festival is a unique format focused on new perspectives in travel to inspire curious adventurers. Organized by I LOVE TRAVEL GmbH and executed as a partner-event of ITB Berlin, the three-day festival brings together consumers, professionals, stories, products, and brands with an emphasis on future travel planning, innovation, and responsible approaches.

www.berlintravelfestival.com

Venue
ARENA BERLIN
Eichenstraße 4
12435 Berlin

Dates & Opening Hours
March 8, 2019: 12–7pm
March 9–10, 2019: 10am–7pm

Press Preview
March 8, 2019: 9:30am

PRESS CONTACTS

For further details, images, and interview requests, please contact:

Anja Voparil
anja@berlintravelfestival.com
+49 170 542 4859

Kathrin Willhöft
kathrin@berlintravelfestival.com
+49 170 479 0535

Berlin Travel Festival ♦ 8—10 MARCH 2019



Photo: Tenerife Credit: EYECANDY Berlin

SAVE THE DATE

PRESS PREVIEW: BERLIN TRAVEL FESTIVAL

8. März 2019 um 9:30 Uhr

Arena Berlin

Vor Beginn des dreitägigen Berlin Travel Festivals, laden wir herzlich zu unserer exklusiven Press Preview ein. Unter dem Motto „Travel Different“ ruft die Veranstaltung passionierte und unabhängige Abenteuerer auf, sich mit den zukunftsweisendsten Entdeckern, Marken und Reiseberatern von heute zu treffen. Bernd Neff, Mitbegründer und Geschäftsführer des Berlin Travel Festivals wird vor Ort sein, um das Konzept und die Highlights des Festivals vorzustellen, darunter Aussteller, Speaker, Masterclasses und Screenings, sowie die Rückkehr der Konferenz *Shop Shift - A Trend Lab for Creative Minds*.

Die Press Preview beinhaltet ein Intro von Ausstellern wie Südtirol und B Corp sowie Rundgänge durch die Experience Floors und Campus- Areas

www.berlintravelfestival.com

SHOP SHIFT – AUSBLICK AUF DIE ZUKUNFT DES REISE-EINZELHANDELS

Das Ende der Pressekonferenz markiert den Beginn des Berlin Travel Festivals 2019 sowie von *Shop Shift - A Trend Lab for Creative Minds*. Shop Shift ist eine eintägige Konferenz und ein Workshop mit Beiträgen von globalen Experten zur Transformation vom klassischen Point of Sales zum erfolgreichen Point of Experience-Modell. Strategien, Markteinflüsse und Trends bilden die Ausgangspunkte für die Untersuchung von Ansätzen für nahtlose Online- und In-Store-Erlebnisse im Einzelhandel. Shop Shift ist ein Muss für Reiseprofis und Brancheninnovatoren.

www.berlintravelfestival.com/trendlab

ITB BERLIN X BERLIN TRAVEL FESTIVAL

Mit dem Berlin Travel Festival hat die ITB Berlin eine offizielle Partnerveranstaltung gewonnen, die sich an einem florierenden Markt junger Kreativer orientiert. Während die ITB Berlin die weltweite Leitmesse für die Reisebranche ist, bildet das Berlin Travel Festival mit seinem markanten Festivalcharakter und dem Fokus auf Unternehmergeist einen ergänzenden Gegensatz zur etablierten Messe. Zusammen bieten die beiden Veranstaltungen ein reichhaltiges und abwechslungsreiches Programm für Reiselustige und Branchenprofis.

ITB Berlin: 6. bis 10. März 2019 auf dem Gelände der Messe Berlin

Berlin Travel Festival: 8. bis 10. März 2019 in der Arena Berlin – Kreuzberg.

PRESSE-AKKREDITIERUNG FÜR DAS BERLIN TRAVEL FESTIVAL

Um sich für die Press Preview am Freitag, den 8. März um 9:30 Uhr anzumelden oder sich für alle drei Tage des Festivals zu akkreditieren, reichen Sie Ihre Anfrage bitte über unsere **Online-Presseakkreditierung** ein. Alle Informationen zum Akkreditierungsprozess finden Sie in unseren **Akkreditierungsrichtlinien**. Im Anschluss an die Pressekonferenz wird ein Shuttle-Service zur ITB Berlin angeboten.

ABOUT THE BERLIN TRAVEL FESTIVAL

Das Berlin Travel Festival ist ein einzigartiges Format, das sich mit neuen Perspektiven des Reisens beschäftigt und Abenteurern von morgen neue Reiseperspektiven eröffnet. Das dreitägige Festival wird von der I LOVE TRAVEL GmbH organisiert und ist eine offizielle Partnerveranstaltung der ITB Berlin, die Konsumenten, Fachbesucher, Geschichten, Produkte und Marken zusammenbringt, mit Fokus auf zukunftsorientiertem und verantwortungsbewusstem Reisen.

www.berlintravelfestival.com

Veranstaltungsort

ARENA BERLIN
Eichenstraße 4
12435 Berlin

Termine & Öffnungszeiten

8. März 2019: 12–19 Uhr
9.–10. März 2019: 10–19 Uhr

Press Preview

8. März 2019: 9:30 Uhr

PRESSEKONTAKTE

Für weitere Informationen, Bilder und Interviewanfragen wenden Sie sich bitte an:

Anja Voparil
anja@berlintravelfestival.com
+49 170 542 4859

Kathrin Willhöft
kathrin@berlintravelfestival.com
+49 170 479 0535